

北維州中華基督教會週報

NVCCC SUNDAY BULLETIN

主後 2019 年 6 月 2 日上午 10 時

June 2, 2019 10:00 A.M.

[教會消息 Church Announcements]

※以讚美進入神的殿※

序樂

宣召 詩篇 24:3-5

*頌讚詩歌 HYMN # 235

※ENTER HIS HOUSE WITH CELEBRATION※

PRELUDE

CALL TO CELEBRATION Psalm 24:3-5

大哉，聖哉，耶穌尊名

All Hail the Power of Jesus Name

*祈 禱

啟應經文

詩篇 71: 1-12

*INVOCATION

RESPONSIVE READING

Psalm 71: 1-12

※以獻身順從神的話※

主 餐

經文林前 11:23-32

※OBEY HIS WORD WITH DEDICATION※

LORD'S SUPPER

SCRIPTURE 1 Corinthians 11:23-32

(兒童請離席 Children are dismissed for Children's Worship)

詩 歌 HYMN # 187

古舊十架 The Old Rugged Cross

信息經文

耶利米書 9:23-24

歌林多前書 3:21-23

SCRIPTURE

Jeremiah 9:23-24

1 Corinthians 3:21-23

證 道

SERMON

誇口的，當指著上帝誇口！ Let the one who boasts boast in the Lord！

※以敬拜獻於神面前※

歡迎報告

*三一頌

*祝禱及阿們頌

殿 樂

*會眾請起立

※STAND BEFORE HIM WITH ADORATION※

WELCOME AND ANNOUNCEMENTS

*DOXOLOGY

*BENEDICTION, THREEFOLD AMEN

POSTLUDE

*Congregation Standing

每月第一主日，弟兄姊妹的奉獻請放入教會的奉獻箱。聖經說：“各人要隨本心所酌定的，不要做難，不要勉強。因為捐得樂意的人，是神所喜愛的。神能將各樣的恩惠，多多的加給你們。使你們凡事常常充足，能多行各樣善事。” - 哥林多後書 9: 7-8

Each of you should give what you have decided in your heart to give, not reluctantly or under compulsion, for God loves a cheerful giver. (2 Corinthians 9:7)

1. 我們歡迎楊立仁牧師今早在我們當中證道。

We are pleased to have Rev. Yang as our speaker today.

2. 歡迎初次來的新朋友，請您留下姓名，讓我們能更多認識；請參閱週報最後頁聚會時間表，選擇合適的聚會參加，在神的家中更認識祂。

We welcome new friends to our church today. Please fill out the guest information so we may get to know you. We invite you to attend our fellowship groups, please consult the time and location at the back of the bulletin.

3. 今日崇拜會後將召開臨時會員大會，確認聘請洪漢成牧師為英文部的牧師。今日主日學暫停一次。教會會員請留下參加會員大會。

We are having a membership meeting after the worship service to confirm Pastor Peter Hong to be our English pastor. Sunday school is cancelled. Church members please stay to attend the membership meeting.

4. 教會午餐後的清理工作是由不同小組輪流服事。六月是由第三組負責。清理組名單貼在布告欄上。

We have different groups serving after lunch cleanup; June is Group #3's turn to serve. The cleaning group listing is posted on the bulletin board.

5. 林奇堡退修會已經圓滿結束，講堂錄音也已經上網，請弟兄姊妹下載收聽。

<http://www.lynchburgconference.org/>

The Lynchburg retreat has ended successfully. The recording of each sessions can be found at <http://www.lynchburgconference.org/eng/recordings.html>

6. 教會野餐烤肉，請弟兄姊妹預留時間參加。

Please mark your calendars and save the date to attend Church Picnic.

Date : 6/15 Saturday ; 11am – 2pm

地點: Southside Park at Vienna

Address: 1315 Ross Dr. SW, Vienna VA 22180

本週金句: 歌林多後書 2 Corinthians 10:17-18

但誇口的，當指著主誇口。因為蒙悅納的，不是自己稱許的，乃是主所稱許的。

But, “Let the one who boasts boast in the Lord.” For it is not the one who commends himself who is approved, but the one whom the Lord commends.